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•	 Upozorňujeme občany, kteří ještě
nemají zaplacené místní poplatky
za		komunální odpad, ze psů a za
odvádění odpadních vod do veřejné
kanalizace pro letošní rok 2021, aby
tak učinili co nejdříve.

	 Poplatek za svoz domovního odpa-
du činí 400,- Kč za osobu/rok. Od
poplatků jsou osvobozeny děti, které
v letošním roce dosáhnou věku tří let
améně a osoby, které jsou držitelem
průkazu ZTP/P.

	 Občané, kteří v letošním roce do-
vrší 80 let a více, platí pouze 50 %
stanovené částky, a to 200,- Kč za 
osobu/rok.

	 Poplatek za psa činí 50,- Kč/rok.
•	 Poplatek za odvádění odpadních

vod do kanalizace činí 800,- Kč na 
osobu/rok + 200,- Kč za dům.

•	 Použité jedlé oleje a tuky v dobře
uzavřených plastových nádobách
mohou občané odevzdat na obec-
ním úřadě v úředních hodinách.

•	 Upozorňujeme nájemce hrobových
míst na místním hřbitově, kterým
skončila platnost smlouvy k 31. 12.
2020, aby uzavřeli novou smlouvu
a provedli úhradu nájemného na dal-
ších 10 let a učinili tak do konce 
roku 2021.Nájemčiní 10,- Kčm2/rok.

•	 Na 12. veřejném zasedání obec-
ního zastupitelstva konaném 13.
9. 2021 byla schválena vyhláška,
kterou se upravují pravidla pro volný
pohyb psů na veřejném prostranství.

Apelujeme na občany, aby své psy
měli pod kontrolou a nedocházelo k po-
rušování povinností stanovených v této
obecně závazné vyhlášce. Porušení
povinností uložených touto vyhláškou
bude posuzováno podle příslušných
právních předpisů (např. § 27 odst.
1 písm. q) a § 27a odst. 1 písm. n)
zákona č. 246/1992 Sb., na ochranu
zvířat proti týrání, ve znění pozdějších
předpisů, § 46 odst. 2 a § 47 odst. 1
písm. d) zákona č. 200/1990Sb., o pře-
stupcích, ve znění pozdějších předpisů,
§ 58 odst. 3 a 4 zákona č. 128/2000
Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění
pozdějších předpisů, aj.).

Bucňáková Zdeňka
místostarostka                                                                                    

                                                                                       
Příloha zpravodaje - kronika obce

Vydatné deště v polovině září, kte-
ré způsobily následné záplavy a po-
vodně, se bohužel nevyhnuly ani naší 
obci. Již od soboty monitoroval staros-
ta situaci v obci a jejím okolí a sledoval 
nárůst hladiny vody v místních poto-
cích. Odpoledne pak začala příprava 
na hrozící záplavy. Místní hasiči spolu 
s několika dobrovolníky z naší obce 
začali s plněním písku a rozvozem 
po obci do míst, které byly zaplaveny 
již při červnových deštích. Tentokrát 
však velká voda udeřila v jiné části 
obce. V neděli jsme pak byli probuzeni 
sirénou, kdy byli evakuováni obyvatelé 
domu č.p. 67 a voda se začala valit 
Vlačovou. Postupně byla zatopena 
celá ulice včetně zahrad a většiny 
sklepů v rodinných domech. Hasiči 

následně začali rozvážet napytlovaný 
písek po jednotlivých domech. 

V neděli v poledne pak začala 
voda opadávat a situace se zača-
la stabilizovat. Jakmile voda zcela 
opadla, začal pro všechny zaplavené 
velký úklid.  

Chtěla bych touto cestou poděko-
vat místním dobrovolným hasičům za 
zvládání povodňové situace a všem 
spoluobčanům, kteří se aktivně podíleli 
na pomoci a pomáhali při pytlování 
písku, dále Laďovi Molkovi za po-
skytnutí písku a techniky a také panu 
Nesvadbovi, který poskytl techniku. 
Velké poděkování patří všem, kteří se 
snažili zmírnit následky povodní, a to 
jak při zářijových povodních, tak i při 
záplavách na konci června, kdy byla 

zaplavena část obce  „Chaloupky“  
a ulice ke hřišti.

Občanům, kterým byla při povod-
ních zaplavena studna a tuto studnu 
využívají jako zdroj pitné vody, doporu-
čuji její sanaci (desinfekci). Pro sanaci 
studny je možné použít SAVO originál 
nebo Chloramin T dle přiloženého 
návodu a nechat působit po dobu 24 
hodin, pak všechnu vodu ze studny 
vyčerpat.

Po třech týdnech od provedení 
dezinfekce studny doporučuji provést 
mikrobiologický rozbor, který je možné 
si objednat na obecním úřadě u mís-
tostarostky. Náklady na rozbory budou 
hrazeny z rozpočtu obce.

Bucňáková Zdeňka
místostarostka

Povodně u nás v obci
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Ve čtvrtek 15. srpna 2024 se v Za-
hnašovicích konaly dožínky. Celá akce 
proběhla v areálu zemědělské společ-

Dožínky 2024

nosti Doubrava s.r.o. a náš spolek byl 
přizván, aby se postaral o zábavu pro 
nejmenší účastníky této akce. Dožínky 

patří ke krásným tradicím, které si 
vždy rádi připomeneme a děkujeme 
panu Lužovi za milé pozvání🙂.

SPZTKS
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V sobotu 6. září 2024 se usku-
tečnil již 4. ročník Gulášfestu, letos 
prvně pořádaný Patrikem Konečným. 
Akce proběhla za požární zbrojnicí 
a zúčastnilo se celkem 8 týmů. Od-
borná porota zasedla po 14. hodině 

Gulášfest v Zahnašovicích

a hodnotila jednotlivé vzorky, které 
mohl ochutnat i každý účastník této 
akce. Celková soutěž dopadla takto: 
třetí místo získal tým U Devíti trámů, 
druhé místo Notici a na prvním místě 
zvítězili nováčci ve vaření Mlchochy-

(Franta Mlčák, Jara Cholasta a Vladi-
mír Chytil). Byla jim předána putovní 
vařecha a již teď se všichni těšíme na 
pátý ročník této akce🙂.

S pozdravem pořadatelé akce 
Gulášfestu 
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Z činnosti Mateřské školy Ludslavice

Začátek školního roku je vždy vý-
znamnou událostí nejen pro děti, ale 
i pro jejich rodiče a také všechny za-
městnance mateřské školy. Po letních 
prázdninách se mateřská škola opět 
probouzí k životu naplněná smíchem, 
zvědavostí a novými výzvami. 

Vzdělávání v mateřské škole je pro 
některé děti prvním setkáním s kolek-
tivem, novými kamarády a učitelkami, 
což může být vzrušující i s obavami 
přijímané zároveň. Rodiče často proží-
vají smíšené pocity – radost z toho, že 
jejich dítě začíná další důležitou etapu 
svého života, ale také obavy z toho, jak 
se malí školkáčci přizpůsobí novému 
prostředí. Učitelky v mateřské škole 
věnují začátku školního roku zvláštní 
pozornost. Je důležité, aby děti cítily 
bezpečí, podporu a jistotu, což jim 
pomůže snadněji se adaptovat. Na 
úvodní dny školního roku jsou často 
připravovány adaptační aktivity, které 
mají za cíl zaujmout děti, seznámit je 
s prostředím školky a navázat nová 
přátelství. Pro nové děti je tento čas 
klíčový, protože jim umožňuje pozvolna 
se sžít s kolektivem a režimem školky. 
Komunikace mezi učitelkami a rodiči je 
v této fázi rovněž velmi důležitá. Rodi-
če mohou sdílet své obavy a dotazy, 
zatímco učitelky mohou poskytnout 

rady, jak dětem usnadnit přechod do 
nového prostředí. Spolupráce je zákla-
dem toho, aby si děti na školku rychle 
zvykly a cítily se v ní co nejpříjemněji.

Ve školním roce 2024/2025 se 
vzdělává ve dvou třídách mateřské 
školy 43 dětí, ve třídě Broučci 22 dětí 
ve věku 2,5-4 roky, ve třídě Berušky 21 
dětí ve věku 4-6 let. Povinné předškol-
ní vzdělávání plní 20 dětí. Nad rámec 
běžné vzdělávací nabídky jsou dětem 
v mateřské škole nabízeny nadstan-
dardní aktivity, a to hra na sopránovou 
zobcovou flétnu, výuka anglického 
jazyka, taneční hry, předškoláček, 
předplavecký výcvik a logopedie.

Také v tomto školním roce se děti 
mohou těšit na řadu zajímavých akcí, 
projektů, programů, výletů, činností  
a aktivit, které obohatí předškolní vzdě-
lávání. První týden v září jsme s dětmi 
ze třídy Berušky využili krásného slun-
ného počasí a vyrazili jsme společně 
na turistickou a poznávací vycházku do 
nedaleké obce Míškovice, kterou jsme 
spojili s návštěvou mateřské školy  
a společným hraním s novými kama-
rády. Malá technická univerzita si pro 
děti plnící povinné vzdělávání připravila 
vzdělávací program Stavitel města, 
v rámci kterého se děti učily základům 
kartografie, poznávaly jednotlivé dru-

hy map, seznamovaly se s důležitými 
stavbami města, stavěly model města 
a učily se překreslit jednotlivé městské 
stavby do mapy. V druhé polovině 
měsíce září se ve třídě Berušky usku-
tečnil Den zubní prevence s dentální 
hygieničkou. Děti se hravou formou 
seznamovaly s důležitostí péče o své 
zuby, učily se správným návykům  
v oblasti ústní hygieny, které jsou klíčo-
vé pro zdravý vývoj dětského chrupu. 
Děti se dozvěděly, jak správně pečovat 
o zuby, proč je to důležité, a jak může 
správná hygiena ovlivnit jejich zdraví 
i pohodu. Do mateřské školy zaví-
tal společně s paní místostarostkou  
Ing. Zuzanou Kozáčkovou a s panem 
starostou Lukášek Rafajou skřítek Lud-
slávek a podělil se s dětmi o svůj záži-
tek s nepořádnými lidmi, motivoval děti 
k péči o životní prostředí a zdůraznil 
potřebu i prospěšnost třídění odpadu.

Přejeme všem dětem, aby se 
v naší mateřské škole cítily šťastně 
a spokojeně. Těšíme se na společné 
chvíle plné učení, zábavy a dobrodruž-
ství. Ať je pro děti každý den strávený 
v mateřské škole plný her, objevování, 
smíchu a nezapomenutelných zážitků. 

 
Martina Nesrstová, 

ředitelka mateřské školy
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Zpátky do lavic

Prodloužené prázdniny utekly 
jako voda a my stojíme na prahu no-
vého školního roku 2024/2025. 

V průběhu letních prázdnin za-
počala v prostorách Základní školy 
Ludslavice kompletní rekonstrukce, 
která bude probíhat ještě několik ná-
sledujících měsíců. Počátek nového 
školního roku byl proto tentokráte ne-
tradiční a výuka nejenže začala s ma-
lým zpožděním v pondělí 9. září, ale 
také probíhá v náhradních prostorách 
Obecního úřadu Ludslavice. Pevně 
věřím, že výuka v náhradních prosto-
rách neovlivní pozitivní atmosféru po-
čátku nového školního roku a všichni 
se budeme těšit na návrat do nově 
zrekonstruovaných prostor základní 
školy. V tomto školním roce nastou-
pilo školní docházku 55 žáků, z nichž 
většina už ví, co školní výuka obnáší. 
Významný životní krok však čekal na 

12 prvňáčků, kteří práh základní školy 
překročili poprvé. V pondělí 9. září se 
sešli malí školáci se svými rodiči na 
slavnostním zahájení v prostorách 
Obecního úřadu Ludslavice, kde pan 
starosta, paní místostarostka, paní 
ředitelka a paní učitelka přivítali malé 
školáky, pro které byl tento den plný 
očekávání a nových zážitků. Všichni 
malí školáci byli pasování na „školáka“ 
či „školačku“ a získali odměnu v podo-
bě krásných upomínkových předmětů, 
které jim budou tento slavnostní oka-
mžik připomínat. Slavnostní uvítání 
pokračovalo v náhradních prostorách 
základní školy, kde se malí školáci 
poprvé usadili do školních lavic. Pro 
prvňáčky byly připraveny krátké ak-
tivity, při nichž měli možnost získat 
svoji první jedničku. Ta sice nebyla 
opravdová, ale o to více jim snad chut-
nala. Bylo milé pozorovat rodiče, jak s 

úsměvem sledovali své děti, které svůj 
první den ve škole statečně zvládly.                                                                                                                                    

Jak prvňáčkům, tak žákům vyš-
ších ročníků bych přála, aby pro ně 
naše základní škola byla školou, ve 
které je na co se těšit. Připravili jsme 
rozmanitou nabídku odpoledních 
kroužků, projektové dny, výlety, ex-
kurze, znalostní i sportovní soutěže, 
kulturní programy a další aktivity, kte-
ré budou jistě příjemným zpestřením 
běžného vyučování. Rádi bychom 
také navázali na osvědčené aktivity 
ve formě netradičních výletů a spo-
lečných setkání s rodiči.

Nechejme se překvapit, jaké zají-
mavé aktivity nás v letošním školním 
roce čekají…

Úspěšné vykročení do nového 
školního roku dětem, rodičům i všem 
zaměstnancům školy přeje
Mgr. Kateřina Jarkovská Němečková



9Zpravodaj obce Zahnašovice

Poutní výprava na Hostýn 

V úterý 2. července 2024 se již 
podruhé poutníci vypravili zdolat 
Svatý Hostýn pěšky. Druhý ročník 
této výpravy se opět ujali obec-
ní zastupitelé pan Vladimír Chytil  
a pan Milan Havlíček, který je i čle-
nem spolku SPZTKS. K výpravě se 

přidaly i děti, což všechny dospělé 
velmi potěšilo. Odpočinek a občer-
stvení na náročné výpravě nesměly 
chybět a kolem 13.00 byla naše vý-
prava v cíli. Pohled na krásný Hos-
týn, otevřené stánky s občerstvením 
a dobrý pocit, to vše bylo odměnou 

pro všechny zúčastněné. Kdo si ne-
troufl jít pěšky, mohl využít autobus, 
který ze Zahnašovic odjížděl v 15 
hodin i s živou hudbou. Následovala 
křížová cesta, mše svatá a v podve-
čer společně všichni odjeli autobu-
sem domů. 
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Výročí spolku

Je to pět let, kdy oficiálně vznikl 
Spolek pro zachování tradic kultury  
a sportu. Za těch pět let jsme si prošli 
strastí i slastí. Ty neméně příjemné věci 
jmenovat nebudeme, ale rádi bychom 
zmínili aspoň pár věcí příjemných. 

Společně fungujeme i mimo spolek, 
a tak nikoho nepřekvapí, když společně 
posedíme u kávičky nebo štamprličky, 
vydáme se na společné dovolené nebo 
slavíme společně narozeniny či jiné pří-
jemné události. Těmito společnými chví-
lemi utužujeme nejen naše přátelství, ale 
dokážeme i v nelehkých chvílích táhnout 

za jeden provaz. Našimi společnými ak-
tivitami, zúčastňováním se akcí jiných 
spolků v obci, jsme si získali spoustu přá-
tel, kamarádů a podporovatelů v naší čin-
nosti. Musíme vyzdvihnout hlavně naše 
drahé polovičky a děti, kteří nám při na-
šich akcích se vším velmi rádi pomáhají. 
Máme také spoustu aktivních kamarádů, 
kteří jsou ochotni kdykoliv vypomoct,  
a v neposlední řadě nesmíme opomenout 
pana starostu, který nám vždy vyhoví  
a podpoří nás. Vám všem patří velké DÍKY.

Pět společných let je dlouhá doba 
a někteří z nás zjistili, že je čas věnovat 

se více rodině a jiným aktivitám, a tak 
Milanovi Havlíčkovi děkujeme za velmi 
aktivní práci ve spolku a přejeme celé 
jeho rodině zdraví a přejeme si, aby na-
dále zůstali spolku věrní. Ale to bychom 
nebyli my, abychom si neporadili, a tak 
nám od října přibyl nový člen Antonín Fi-
lák, který nás jistě obohatí svou chytrostí 
a vnese do spolku novou jiskru, zápal  
a jistě plno nápadů na dalších minimálně 
pět let🙂.

SPZTKS VŠEM ZE SRDCE DĚKU-
JE ZA PŘÍZEŇ A PODPORU A JEDEME 
DÁL...
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Už je tomu rovných pět let, 
kdy náš spolek spatřil svět. 
Proto dnes chceme s vámi být 
a narozeniny spolku oslavit. 
SPZTKS je oficiální název náš, 
skoro u všech místních akcí držíme 
čestnou stráž. 
Přinesli jsme život do dědiny, 
děláme akce pro děti, strýce i pro 
tetiny. 
Zachováváme všechny tradice, 
ty důležité nejvíce. 
Kulturu v obci vždy podporujeme 
a ve všem, co jde, 
se angažujeme. 
Sportovních akcí se hrdě účastníme 
a všechny síly vždy zapojíme. 
Neděláme nic bez lásky, 
pořádáme dětem karneval i pleteme 
na jaře pomlázky. 
Medvěda s hasiči povodíme 
i s Kulturou májku postavíme. 
Čarodějnice se z nás taky lehce 
stanou, 
to pak všechno ostatní jde stranou. 
Se všemi divadlo nacvičíme, 
ať tu májku pěkně i porazíme. 
Díky nám se stává naše dědina po-
hádkou 
vždy s tou nejkouzelnější posádkou. 

Doubravě při dožínkách pomáháme, 
vždyť tu slámu a obilí tak rádi máme. 
I draky občas na hřišti pouštíme 
a už se o světluškovém průvodu 
radíme. 
Oblečeme si strašidelné kostýmy 
a pobavíme děti i celé rodiny. 
Chlapům postavit betlém pomáháme, 
napít a najíst jim vždycky dáme. 
Stromeček pomůžeme rozsvítit, 
program od nás prostě musí být. 
Koledy v adventu si se všemi zazpí-
váme 
a už tady konec roku máme. 
Ten oslavíme společným silvestrem 
a v novém roce to zase všechno roz-
jedem. 
Espeztky nám všichni říkají, 
jsme ty nejlepší holky po kraji. 
Jeden chlap tu s námi celou dobu byl, 
než doslechlo se, že se tajně oženil. 
Teď rozhodl se, že nadále s námi 
nechce být,
a ze spolku prý musí vystoupit. 
Během těch pěti let udělal veliký 
kus práce 
a za to mu patří dík 
a za úspěšnou práci gratulace. 
Bez chlapa však zůstaly jsme jen dnů 
pár, 

před týdnem byl nový mužský člen 
jmenován. 
Místo táty Havlíčka teď máme mlad-
šího Toníčka. 
S ním teď vykročíme do další pě-
tiletky, 
pořád jsme jeden chlap a samé tetky. 
Všem za vaši pomoc děkujeme, 
rádi se tomu, co děláme, věnujeme. 
Velký dík patří manželům, dětem 
a rodinám, 
co musí snášet každý bláznivý náš 
plán. 
Starostovi patří taky naše poděko-
vání, 
na naše podporování má velké na-
dání. 
Všem, co náš spolek darem finanč-
ním či věcným rádi podpoříte, 
ze srdce děkujeme, vážíme si toho, 
tak ať to víte. 
Děkujeme každému, kdo při akcích 
nám pomůže, 
bez vás to prostě být nemůže. 
Teď sklenku k přípitku pozvedneme
a spolku jen vše nej popřejeme. 
Budeme se už jen veselit a smát, 
jak to má na správné oslavě 
vypadat. 

Lenka Družbová
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Sportovní areál na okraji obce se 
o víkendu stal dějištěm napínavých 
závodů ve střelecké disciplíně známé 
jako americký trap. Soutěž, kterou 
pořádalo místní myslivecké sdružení, 
přilákala desítky soutěžících i diváků 
z blízkého okolí.

Americký trap je jednou z nejob-
líbenějších disciplín sportovní střel-
by, která vyžaduje přesnost, rychlost  
a soustředění. Cílem střelců je za-
sáhnout hliněné terče (tzv. holuby), 
které jsou vystřelovány z jedné pozice 
různými směry. Tato disciplína je nejen 
o dovednosti, ale i o schopnosti za-
chovat klid v náročných podmínkách. 
V soutěži se utkali jak zkušení střelci, 
tak i začátečníci.

„Byl to skvěle organizovaný závod 
a já jsem ráda, že jsem se mohla 

Říká se, že tradice se mají dodržo-
vat, a tak jsme v červnu donesli bránu 
naší člence Lence Molkové mladší (dnes 

Tradice

Závody ve střelecké soutěži pro tříčlenná družstva

Šarmanové), také jsme jí přichystali 
překvapení a ve svatební den jsme no-
vomanželům podle tradice zatahovali. 

Hodně štěstí novomanželům přejí 
kamarádi a členové našeho spolku 
SPZTKS

účastnit. Je tu krásné prostředí a nád-
herné zázemí, které je srovnatelné 
s vrcholovými soutěžemi,“ pochvalo-
vala si Trnečková Lenka po závodě. 
Tato dáma byla zároveň i součástí 
tříčlenného družstva, které s počtem 
150 zásahů ze 175 možných vyhrá-
lo celou soutěž. Šlo vidět, že spolu 
s pány Foralem Alešem a Slámou 
Jiřím mají velké zkušenosti z repub-
likových soutěží a nejsou to žádní 
nováčci. 

Organizátoři akce byli s průběhem 
závodů spokojeni a vyjádřili přání, aby 
se tento tradiční závod stal pevným 
bodem v kalendáři sportovních akcí v 
našem regionu. 

Pro střelce, diváky i zájemce z řad 
místních občanů bylo k dispozici bo-
haté občerstvení. Největší úspěch 

zaznamenal srnčí guláš, po kterém 
se jen zaprášilo, a mnoho strávníků 
si pochvalovalo jeho výtečnou chuť. 
Pokud by byl tento nebývalý zájem 
o zvěřinové speciality i v budoucnu, 
je zdejší myslivecké sdružení připra-
veno nabídku v rámci této akce dále 
rozšiřovat. 

„Jsme rádi, že jsme mohli nabíd-
nout tuto akci všem, kteří se chtějí 
věnovat střelbě, a těšíme se na další 
ročníky.“ uvedl místopředseda mysli-
veckého sdružení Radek Javora.

Závody v americkém trapu tak 
opět potvrdily svou popularitu a přilá-
kaly nejen místní střelce, ale i fanouš-
ky z širšího okolí, čímž upevnily svou 
pozici mezi sportovními událostmi 
regionu.
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Když jsme v loňském roce psali 
o novém mladém týmu, tak nikdo 
nečekal, jak moc se bude těmto klu-
kům dařit. Tento nový tým překonal 
v roce 2024 všechny dosavadní re-
kordy předchozích generací a přepi-
suje rekord za rekordem na soutěžích 
v okolí. Za zmínku stojí rekord na 2B 
s časem pod 14 vteřin. V historii naše-
ho sboru se to povedlo pouze jednou 
v roce 2018 a to časem 13,98. Kluci 
přepisují tento rekord na čas 13,95  
a stanovují tak i nový rekord Podhos-
týnské hasičské ligy, který měl hod-
notu 14,17. Dále překonávají rekordy 
drah na 3B v Ludslavicích, Rackové 
a Počenicích. Dokonce se podařilo 
překonat rekord nejsilnější generace, 
který měl čas 16,11 a dlouhá léta odo-
lával. Kluci jej přepsali na čas 16,10  
a vyrovnávají ním i rekord dráhy 
v Roštění. Daří se nám dokonce vy-
hrát jedno z kol nejprestižnější soutě-
že v celé ČR, a to Extraligy ČR v PÚ. 
Část sezony dokonce Extraligu ČR 
vedeme a stáváme se černými koňmi 
celého seriálu. Bohužel ani nám se 
nevyhnulo vážné zranění jednoho 
z proudařů, se kterým se potýkáme  
a budeme potýkat minimálně do kon-
ce roku a můžeme jen doufat, že se 
na další sezonu podaří jeho zdravotní 
stav dát do pořádku tak abychom 
byly schopni znovu konkurovat těm 
nejlepším z celé ČR. I tak ale znovu 
vyhráváme a stáváme se s obrov-
ským náskokem mistry Podhostýnské 

Sportovní sezona SDH Zahnašovice 2024 muži

hasičské ligy a letos také mistry Velké 
ceny OSH Uherské Hradiště. 

Sportovní sezona SDH Zahna-
šovice 2024 muži 35+.

I letos jsme postavili tým legend 
(skoro celou původní generaci) ze 
Zahnašovic a to muže 35+. I když 
nám kluci zase o rok o zestárli, tak na 
jejich výkonech to rozhodně nebylo 
znát, ba naopak. S velkém přehle-
dem vyhrávají i letos Podhostýnskou 
hasičskou ligu, a to již dvě kola před 
jejím koncem. O obrovské kvalitě 
svědčí i to, že do All star týmu (výběr 
nejlepších z celého roku) pro rok 2024 
se nedostal nikdo jiný než kompletní 
tým našich borců.

Do konce roku nás čekají posled-
ní dvě kola Extraligy ČR a spousta 
výběrových soutěžích kde mohou 
reprezentovat jen ti nejlepší tak nám 
držte palce. 

Sporťáci SDH Zahnašovice
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Během letního volna, které le-
tos bylo delší než obvykle, jsme si 
našli čas zajet společně na kolech 
do Tovačova, nebo jít fandit našim 
zkušenějším fotbalistům do Ludslavic 
na turnaj veteránů.

Minulá sezóna byla náročná, ne-
chali jsme v ní všechny síly a tak jsem 
se rozhodl že s přípravou začneme 
až třetí týden v červenci. Zatímco 
my jsme odpočívali, tak na hřišti se 
po dlouhých letech opět instaloval  
a rozezněl rozhlas, který jsme si moc 
přáli. Také nás od nové sezóny žene 
dopředu nový buben. V přípravném 
domácím zápase, který jsme ode-
hráli proti týmu z Rackové a v rámci 
dvoudenního lokálního soustředění, 
nám náš soupeř dal lekci. Do začátku 
sezóny už zbývaly jen dva týdny a my 

Zdravím všechny fanoušky a příznivce Zahnašského fotbalu

jsme se museli velmi rychle z toho 
šoku otřepat, vždyť na nás v prvním 
zápase venku po dlouhé době čekal 
náš velký rival Martinice, hrající v azy-
lu v Žeranovicích.

Na zápas jsme se hodně těšili 
a věděli jsme, že se na ně musíme 
velmi dobře připravit, hlavně po tak-
tické stránce.

V prvním poločase nám naše tak-
tika vycházela.

Neproměnili jsme ale šance, které 
jsme si vypracovali. Soupeř nás za to 
ve druhém poločase potrestal a tak 
jsme odjížděli bez bodu.

Druhý zápas se vůbec nepove-
dl a taktéž jsme odjížděli z Troubek 
zklamaní.

Další tři zápasy jsme se ale herně 
zvedli, začali jsme více pracovat jako 

tým, proměňovali jsme šance a začali 
sbírat body.

Nyní máme po pěti odehraných 
zápase na kontě 9 bodů za tři vítězství 
a dvě porážky.

Na začátku sezóny nám největší 
problém dělala účast hráčů, ať už  
v trénincích, tak i v zápasech. Proto 
jsme se rozhodli angažovat do naše-
ho týmu další hráče.

Snad se tato situace s účastí 
bude zlepšovat.

V sobotu 14.9. jsme měli odehrát 
domácí zápas proti Žalkovicím, jen-
že kvůli rozsáhlým záplavám, nejen 
v naší vesnici, se všechny zápasy 
odložily.

Nyní se už snad opět můžeme 
plně soustředit na fotbal. V příštích 
zápasech nás čekají další dvě derby. 
Nejprve zavítáme do Míškovic a poté 
do Ludslavic.

Budeme se snažit na hřišti vždy 
nechat maximum a jít štěstí naproti. 
Budeme moc rádi když nás přijedete 
podpořit.

Za Vaši velkou přízeň velmi dě-
kujeme.

Za SK Slavoj Zahnašovice
Hrající trenér Patrik Javora
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Hodové slavnosti
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Děti a prázdniny
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V pátek 19. července 2024 proběhlo slavnostní ote-
vření zrekonstruované ulice tzv. betonky a ulice ke hřišti. 
Setkání se zúčastnili obyvatelé této ulice, kteří celou akci 
uspořádali i za přítomnosti ostatních obyvatel Zahnašovic 
a přátel. Slavnostní přestřižení pásky vzaly do svých ru-
kou zúčastněné děti, nechybělo také šampaňské a něco 
ostřejšího pro dospělé. Děkujeme obci Zahnašovice za 
tuhle investici a zkrášlení této lokality obce.

Obyvatelé "betonky"

Otvírání "betonky"
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Zásahová jednotka SDHO Zahnašovice

Keltský den 
v Provodově

Máme velkou radost, že se nám 
podařilo zajistit dva nové členy a jed-
noho staronového člena pro naši zá-
sahovou jednotku. O to větší radost 
máme, že dva z nich jsou z naší obce. 
Postupně se kluci začínají zaučovat 
a mají za sebou i první výjezdy. S pří-
chodem každého takové člena je nut-
né jej náležitě vybavit tak, abychom 
co nejvíce snížili riziko zranění. Za 
to patří opět velké poděkování naší 
obci, která dělá opravdu co je potřeba  
a váží si každého, komu není bez-
pečnost v naší obci a okolí lhostejná.

Velká voda u nás v obci.
30. června nás čekal těžký den  

i noc. V 19:00 byla naše jednotka, kte-
rá je díky speciálnímu výcviku jako jed-
na z mála v okolí předurčena pro práci 

Keltský svátek hojnosti a sklizně zvaný Lughnasad 
si o prvním srpnovém víkendu užily více než dva tisíce 
návštěvníků Keltského dne na Provodově na Zlínsku. Mezi 
návštěvníky byl i náš spoluobčan Radim Nečekal, který 
se zúčastnil keltských her. 

Ten v hodu pětadvacetikilogramovým břemenem  
zvítězil a vytvořil tak rekord Keltského dne a to výkonem 
8,52 metru.

s motorovou pilou povolána k odstra-
nění stromu ze silnice u obce Kurovice. 

Ihned po návratu na zbrojnici  
a zaparkování vozidla, se sirény ro-
zezněly podruhé. Jednotka je vyslána 
do Hulína, kde voda zaplavila domy 
i sklepy. Na místo vyjely obě vozidla. 
Za nedlouho je však jednotka vyro-
zuměna starostou obce Zahnašovice  
a ihned se vrací do naší obce, aby po-
mohla s likvidací následků bleskové 
povodně u nás. Společně s místními 
občany a členy spolků obce se jed-
notka snažila co nejvíce snížit škody 
našich občanů. Velké poděkování pa-
tří všem, kteří po celou noc pomáhali 
s pytlováním písku a se vším co bylo 
potřeba. Velké díky Ladislavu Mol-
kovi, který se svou těžkou technikou 
zabránil největší škodám a usnadnil 

nám tak naši práci. Tento den ukázal, 
že i když nejsme schopni s počasím 
a velkou vodou vždy bojovat, jak by 
se nám líbilo, umíme alespoň zmírnit 
následné škody. Po dohodě s obcí 
jsme dokoupili protipovodňové pytle 
a plničku písku která velmi usnadní  
a urychlí práci právě v takových chví-
lích kdy jde o čas.

Poděkování patří členům jednot-
ky a jejich zaměstnavatelům, kteří 
neváhali a uvolnili se po celé dva 
dny k likvidaci následků velké vody  
a čerpání sklepů.

Další zásahy jednotky byly spoje-
ny s likvidací nebezpečného hmyzu 
v naší obci což se poslední dobou 
stává rutinou. 

Velitel JSDHO Zahnašovice 
Miklík Petr



19Zpravodaj obce Zahnašovice

Zdravím všechny milovníky dobrého čtiva a doufám, že 
máte doma rozečtenou nějakou zajímavou knížku a pokud 
ne, tak snad vás nalákám k návštěvě naší knihovny, aby 
jste si přišli nějakou vypůjčit.

A začneme knihou s velmi aktuálním obsahem od au-
torů Vince Flynna a Kyleho Millse s názvem "Rudá válka". 
Ruský prezident Krupin nemá šťastný rok. Sankce západu 
drtí hospodářství jeho země, námluvy Ukrajiny s NATO 
pokračují, v Rusku se zdvihají masové protesty proti jeho 
autoritářské politice. Navíc lékaři zjistili, že trpí zhoubným 
mozkovým nádorem. Má-li mít šanci přežít, bude se muset 
podrobit dlouhodobé léčbě, která ho oslabí. A tak se sa-
movládce rozhodne pro riskantní postup..po mne potopa. 
Západní svět tuší, že by Krupin pro odvrácení pozornosti 
mohl podniknout útok na Ukrajinu. Jenže politik, který už 
nemá co ztratit, vymyslí ďábelštější plán..invazi tří pobalt-
ských republik. Protože všechny patří do Severoatlantické 
aliance, znamená to prakticky zahájení světové války. Že 
vám to něco připomíná?? Jen pro zajímavost. kniha vyšla 
v roce 2018.

Dnešní druhou knížku "Blázni a smrtelníci" napsal 
známý britský autor historických příběhů Bernard Cornwell. 
V ní nás přivádí do svého oblíbeného historického období-
-alžbětinské éry- a přináší intimní náhled do života tehdej-
šího divadla. Hrdina, mladý herec Richard Shakespeare, 
se snaží prosadit ve společnosti, v níž dominuje jeho starší, 
avšak odcizený bratr William. Divadlo prosperuje, spolu  

Novinky z knihovny...

s tím se však prohlubuje jejich vzájemná rivalita a sílí 
konflikty plné úskočných intrik, až nakonec jde o všechno. 
Charakteristika postav a líčení prostředí v tehdejším Londý-
ně jsou natolik působivé, že vzbuzují dojem, jako by čtenář 
procházel ulicemi a navštěvoval divadla, zkrátka stal se 
sám divákem a byl bezprostředně u toho.

Poslední dnešní kniha pochází z pera dalšího angličana 
Johna Withingtona. "Nejznámější atentáty v dějinách" 
nás provedou časovým obdobím tří tisíc let, Egyptem, Řec-
kem, Persií, Římem, Čínou, Indií, Jižní i Severní Amerikou..
tam všude se v každé době našel někdo, kdo se neštítil 
vztáhnout ruku na druhého člověka. Ať už kvůli pomstě, 
ženě nebo postavení ve společnosti.

V poslední kapitole se autor věnuje nepodařeným 
atentátům, kdy plánovaná oběť útok přežila. 

Tak do je pro dnešek vše a doufám, že se brzy uvidíme, 
nejlépe v knihovně u nějaké pěkné knížky.         

Vladimír Potočný, knihovník
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Plánované akce na rok 2024

25. října Setkání seniorů

2. listopadu  Světluškový průvod

30. listopadu Vánoční jarmark 

 a rozsvěcování vánočního

 stromu

14. prosince  Hon na drobnou zvěř

Periodický tisk územního samosprávního celku. Evidenční č. MK ČR E 23919. Vydavatel: Obec Zahnašovice, Zahnašovice 
43, 769 01 Holešov, IČO: 00287890. Za věcnou správnost článků odpovídají autoři. Děkuji Vám všem, kteří jste přispěli 
svými články. Příspěvky do příštího čísla, prosím, posílejte do 5. prosince 2024 na email: zdenka.bucnakova@seznam.cz 
Objednání sálu OÚ na rodinné oslavy a společenské akce lze u paní Malošíkové, tel. 731 461 930. Poplatek činí 2 500,- Kč.

Společenská rubrika Naše obec a hasiči získali opět 
dotaci z fondu Zlínského kraje

ŽIVOTNÍ JUBILEA                       
Říjen: Motáň Josef - 84 let
 Němec František - 70 let
 Kovářová Marie - 80 let
 Cholasta Jaroslav - 82 let
 Kobliha Oldřich - 70 let

Prosinec: Nováková Ludmila - 87 let      

SŇATKY Lenka Molková - Zahnašovice
 Jan Šarman - Lukov

NAROZENÍ

Filip Miklík, 

22. července 2024, 

2720 g, 50 cm  

SETKÁNÍ SENIORŮ
v pátek 25. října 2024 
od 17.00 hodin v sále obecního úřadu 
v Zahnašovicích

- kulturní vystoupení dětí
- bohaté občerstvení
 ✓ 
Srdečně zve kulturní výbor Zahnašovice

V roce 2024 se opět podařilo naší obci a místním 
hasičům získat důležitou dotaci z fondu Zlínského kraje 
ze sekce rozvojových programů a krizového řízení z pro-
gramu – DOTACE OBCÍM PRO JEDNOTKY SBORŮ 
DOBROVOLNÝCH HASIČŮ OBCÍ ZLÍNSKÉHO KRAJE 
DOTAČNÍ TITUL 2 z výzvy RP12-24 DT2.

Jednalo se o dotaci, díky které si naši hasiči mohli 
zakoupit vybavení, které je chrání při samotných stále 
nebezpečnějších zásazích. Celková částka nákupu vy-
bavení převyšovala částku 300 000 Kč. Obdržená dotace 
od Zlínského kraje činila 70 % z celkové částky a zbylých 
30 % dofinancovala naše obec Zahnašovice. Jednalo 
se o nákup nových zásahových oděvu, zásahových bot, 
rukavic, přileb a masek k dýchacím přístrojům. Všechny 
OOP po pěti kusech a čtyři kusy masek. Děkujeme za 
poskytnutí dotace.

Velitel JSDHO Zahnašovice Miklík Petr  


